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Or. 0002.7.2022 

PROTOKÓŁ NR XL/2022 

RADY MIASTA WYSOKIE MAZOWIECKIE 

z dnia 26 sierpnia 2022 r. 

 

 Z posiedzenia XL sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzo-

nej w dniu 26 sierpnia 2022 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem Mazowieckiem. 

 Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 12 
00

 . Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, w momencie 

otwarcia uczestniczyło 13 radnych w związku z czym Przewodniczący Rady stwierdził, prawomocność posiedze-

nia. Nieobecny Radny Sławomir Mioduszewski. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał zaproszonych gości (listy obecności w załączeniu).  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że porządek obrad został radnym dostarczony 

wraz z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie. 

5. Zapoznanie z informacją dotyczącą pracy miejskich placówek oświatowych w roku szkolnym 2021/2022 

i informacją dotyczącą przygotowania miejskich placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2022/2023. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowieckie (rondo Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego), 

2) nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowieckie (rondo Pawła Tadeusza Alf-

reda Sulatyckiego), 

3) nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowieckie (rondo Powstańców Sty-

czniowych), 

4) nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowieckie (rondo Honorowych 

Dawców Krwi). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie 

w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania ,,Brama na Podlasie”. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych, 

dla których wymiar nie został określony w Karcie Nauczyciela oraz zasad udzielania rozmiaru obniżek tygo-

dniowego obowiązkowego wymiaru godzin dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom na innych 

stanowiskach kierowniczych określonych w statutach szkół i przedszkoli. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości odpłatną służebnością prze-

syłu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na 

lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025. 

12. Interpelacje i wnioski. 

13. Sprawy różne. 

14. Zapytania i wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do porządku obrad. Nie zgłoszono. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, głosowało 13 radnych, za 

przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty jednogłośnie.(szczegóły na 

nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony radnym pocztą elek-

troniczną oraz był dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi - nie wniesiono, następnie poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miasta. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, głosowało 13 radnych, za 

przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.(szczegóły na 

nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 

Informację z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta za okres od  23 czerwca 

2022 roku do 26 sierpnia 2022 roku (informacja w załączeniu do protokołu )  przedstawił Burmistrz Miasta Wy-

sokie Mazowiecki Jarosław Siekierko.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie bez uwag. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 5 Zapoznanie z informacją dotyczącą pracy miejskich placówek oświatowych w roku szkolnym 2021/2022 

i informacją dotyczącą przygotowania miejskich placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2022/2023. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że informacją dotyczącą pracy miejskich placówek 

oświatowych w roku szkolnym 2021/2022 i informacją dotyczącą przygotowania miejskich placówek oświato-

wych do nowego roku szkolnego 2022/2023 została przesłana radnym pocztą elektroniczną, informacja była 

przedmiotem analizy komisji Kultury i Oświaty, poprosił o stanowisko komisji. 

Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska wskazała, że komisja zapoznała się z informa-

cjami i przyjęła do wiadomości, uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do przedstawionej informacji. 

Radna Katarzyna Ogrodnik  wskazała, że nie ma uwag, a informacje są szczegółowe i optymistyczne, zapytała 

gdzie mieszkańcy w przypadku takiej potrzeby mogą zapoznać się ze sprawozdaniami. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wskazał, że informacje nie są publikowane na BIP. 

Radny Przemysław Alkowski zapytał, jak wygląda liczność dzieci w oddziałach, ilość wychowawców przypisa-

nych do opieki nad dziećmi.  

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko poinformował, że oddziały w klasach 1-3 mogą być w grupach 25 osobo-

wych, opieka nad dziećmi jest odpowiednia. Ze względu na dzieci ukraińskie możliwa ilość dzieci zwiększyła się 

do 28. Wynika to z obniżonej frekwencji w przedszkolach. Rodzice w przypadku planowanego nie uczęszczania 

dziecka, nie wypisują dzieci z przedszkola jest to związane z brakiem opłat w powyższym zakresie. Opieka 

przedszkolna grupy gwarantuje obecność nauczyciela, pomoc nauczyciela i woźnej, dodatkowo osoby z kwalifi-

kacjami dostosowanymi do indywidualnych potrzeb.  Aktualnie wzrasta ilość dzieci z orzeczeniami  do których 

przydzielani są nauczyciele, jako nauczyciele wspomagający. Szczegółowszych informacji mogą udzielić Dyrek-

torzy Szkół.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wskazał, że jest pod wrażeniem osiągnięć uczniów Szkoły Podsta-

wowej Nr 1 i Nr 2, Przewodniczący złożył gratulacje uczniom i Dyrektorom miejskich placówek oświatowych. 

Radna Katarzyna Ogrodnik zapytała czy w przypadku, kiedy ktoś z mieszkańców zechce zapoznać się z treścią 

przedstawionych informacji uzyska dostęp np. w biurze rady.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wskazał, że te informacje nie są publikowane na BIP, ale jeżeli jest 

taka potrzeba niektóre informacje można umieszczać na BIP, można się zastanowić, żeby pokazać to co jest 

dobre, ponieważ szkoły są na wysokim poziomie technicznym.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta przyjęła bez uwag przedstawione 

sprawozdania. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 6 Podjęcie uchwał w sprawie: 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wskazał, że Państwo radni otrzymali stosowne projekty uchwał 

wraz z uzasadnieniami, projekty były przedmiotem obrad komisji Kultury i Oświaty oraz komisji Funkcjonowania 

Miasta.   

6.1. nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowieckie (rondo Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego). 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poprosił o opinię komisji w przedmiocie projektu powyższej 

uchwały. 

Przewodnicząca komisji kultury i oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że komisja wydała jednogłośnie 

pozytywną opinię.  

Przewodniczący komisji funkcjonowania miasta Bogdan Matuszewski poinformował o pozytywnej opinii ko-

misji.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał projekt uchwały, następnie poddał pod głosowanie pro-

jekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowieckie (ron-

do Kardynała Stefana Wyszyńskiego). 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głosowało 14 radnych, za 

przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XL/231/2022 w sprawie nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowiec-

kie  w załączeniu do protokołu) 

6.2. nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowieckie (rondo Pawła Tadeusza Alfreda 

Sulatyckiego) 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poprosił o opinię komisji w przedmiocie projektu powyższej 

uchwały. 

Przewodnicząca komisji kultury i oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że komisja wydała pozytywną 

opinię przy czterech głosach za i jednym głosie wstrzymującym się.  

Przewodniczący komisji funkcjonowania miasta Bogdan Matuszewski poinformował o pozytywnej opinii 

komisji, przy jednym głosie wstrzymującym.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał, o głosy w dyskusji. 

Radny Przemysław Alkowski wniósł o przeanalizowanie możliwości rozważenia odłożenia procedowania po-

wyższego punktu np. do następnej sesji w związku z tym, że delegacja Związku Sybiraków zwróciła się z proś-

bą o przeanalizowanie możliwości wstrzymania się z podejmowaniem tejże uchwały i próbą rozważenia zmia-

ny nazwy na Zesłańców Sybiru, co również wiązałoby się ze zmianą nazwy już istniejącej. Sybiracy oczywiście 

docenili to, że pamięć o nich, o ich przodkach żyje, funkcjonuje (...) natomiast prosiliby o uporządkowanie tej 

kwestii w tym sensie, iż to mieszkańcy ulicy Długiej najmocniej zostali dotknięci tymże faktem historycznym.  

Radny Józef Sokolik wskazał, że ten wniosek był złożony przez Koło Sybiraków, więcej - to był złożony wnio-

sek przez jeszcze żyjących Sybiraków. Oczywiście, można dyskutować, wtedy nie było innej możliwości i było 

tylko to jedno rondo, ale to była bardzo ważna decyzja, bo to Sybiracy, którzy autentycznie byli tam na wy-

wózce, ten wniosek składali.  Poniekąd może rozumiem wnioskodawców obecnych, z tym, że raczej są to już 

potomkowie Sybiraków. Ja rozumiem tę sytuację, ale tego typu decyzja wprowadzi trochę zamieszania, a jed-

nocześnie w moim odczuciu to brak szacunku dla wniosku i decyzji dla Sybiraków, którzy w tym czasie złożyli 

taki wniosek. Takie przenoszenie to będzie bardziej pomniejszało rangę Zesłańców Sybiru. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko rolą samorządu nie jest cofanie się, nie jest mieszanie, tylko idziemy do 

przodu. My wprowadzimy chaos i z całym szacunkiem dla Sybiraków, to rondo było zrobione na ich prośbę 

(...) Jeżeli my zaczniemy dzisiaj zmieniać i cofać się, przesuwać to, co już jest zaakceptowane (...) tego się nie 

zmienia. Burmistrz zaapelował do radnych o przyjęcie przedstawionych projektów uchwał. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wskazał, że wnioskiem dalej idącym jest podjęcie stosownej 

uchwały w związku z czym zaproponował głosowanie przedstawionego projektu uchwały, następnie zapytał 

czy są uwagi co do przedstawionego sposobu głosowania - nie zgłoszono. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.231.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.231.2022.pdf/attachment.1
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał projekt uchwały, następnie poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowieckie (ron-

do Pawła Tadeusza Alfreda Sulatyckiego), 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głosowało 14 radnych, za 

przyjęciem 11, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 3. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała Nr XL/232/2022 w sprawie nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazo-

wieckie  w załączeniu do protokołu). 

6.3.  nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowieckie (rondo Powstańców 

Styczniowych). 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poprosił o opinię komisji w przedmiocie projektu powyższej 

uchwały. 

Przewodnicząca komisji kultury i oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że komisja wydała jednogłośnie 

pozytywną opinię.  

Przewodniczący komisji funkcjonowania miasta Bogdan Matuszewski poinformował o jednogłośnie pozytyw-

nej opinii komisji.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał projekt uchwały, następnie poddał pod głosowanie pro-

jekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowieckie (ron-

do Powstańców Styczniowych). 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głosowało 14 radnych, za 

przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XL/233/2022 w sprawie nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowiec-

kie  w załączeniu do protokołu). 

6.4. nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowieckie (rondo Honorowych 

Dawców Krwi). 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poprosił o opinię komisji w przedmiocie projektu powyższej 

uchwały. 

Przewodnicząca komisji kultury i oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że komisja wydała pozytywną 

opinię.  

Przewodniczący komisji funkcjonowania miasta Bogdan Matuszewski poinformował o pozytywnej opinii ko-

misji.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał projekt uchwały, następnie poddał pod głosowanie pro-

jekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowieckie (ron-

do Powstańców Styczniowych). 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głosowało 14 radnych, za 

przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XL/234/2022 w sprawie nadania nazwy rondu położonemu na terenie miasta Wysokie Mazowiec-

kie  w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie 

w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania ,,Brama na Podlasie”. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały w sprawie kontynuacji człon-

kostwa Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania ,,Brama na Podlasie”. 

Projekt był przedmiotem analizy komisji finansowej oraz komisji funkcjonowania miasta, poprosił o opinie ko-

misji. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.231.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.231.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.231.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.231.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.231.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.231.2022.pdf/attachment.1
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Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował o pozytywnej opinii ko-

misji. 

Przewodniczący komisji finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował o pozytywnej opinii komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie kontynuacji 

członkostwa Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania ,,Brama na Pod-

lasie”. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XL/235/2022 w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie 

w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania ,,Brama na Podlasie”) 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.8 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych, dla 

których wymiar nie został określony w Karcie Nauczyciela oraz zasad udzielania rozmiaru obniżek tygodnio-

wego obowiązkowego wymiaru godzin dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom na innych stanowis-

kach kierowniczych określonych w statutach szkół i przedszkoli. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych, dla których wymiar nie został określony w Karcie 

Nauczyciela oraz zasad udzielania rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dyrektorom 

i wicedyrektorom oraz nauczycielom na innych stanowiskach kierowniczych określonych w statutach szkół 

i przedszkoli był radnym przesłany na skrzynki elektroniczne, projekt był przedmiotem analizy komisji kultury i 

oświaty, poprosił o opinię komisji. 

Przewodnicząca komisji kultury i oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że komisja wydała pozytywną 

opinię.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał projekt uchwały, następnie poddał pod głosowanie pro-

jekt powyższej uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głosowało 14 radnych, za 

przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XL/236/2022 Zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych, dla 

których wymiar nie został określony w Karcie Nauczyciela oraz zasad udzielania rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom na innych stanowiskach 

kierowniczych określonych w statutach szkół i przedszkoli w załączeniu do protokołu ). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości odpłatną. służebnością prze-

syłu. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały był radnym przesłany na 

skrzynki elektroniczne, projekt był przedmiotem analizy komisji funkcjonowania miasta, poprosił o opinię ko-

misji. 

Przewodniczący komisji funkcjonowania miasta Bogdan Matuszewski poinformował, że komisja wydała pozy-

tywną opinię.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał projekt uchwały, następnie poddał pod głosowanie pro-

jekt uchwały. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.235.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.235.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.236.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.236.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.236.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.236.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.236.pdf/attachment.1


Strona 6 z 8 

 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głosowało 14 radnych, za 

przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XL/237/2022 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości odpłatną służebnością prze-

syłu w załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został dostarczony wszystkim 

radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja Finansowa. Przewodniczący poprosił 

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię komisji w przed-

miocie projektu powyższej uchwały. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie mia-

sta na 2022 rok wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XL/238/2022 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok w załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie 

na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został dostarczony wszystkim 

radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja Finansowa. Poprosił o przedstawienie stanowiska 

komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował, że komisja wydała opinię pozy-

tywną. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2025 wraz z uzasadnieniem. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko miasto nie jest zadłużone na dzień dzisiejszy, nie planuje się zadłużenia. 

Ten rok jest trudny, w przyszłym roku będzie mnóstwo inwestycji, już wpisane około 24 mln, ,,kiedy dojdzie 3 

etap drogi - czyli Polski Ład”,  plus drogi które zostały wczoraj złożone do Wojewody, może być nawet około 40 

mln. To lata pracy, nie jesteśmy zadłużeni, nie ponosimy kosztów pieniądza z racji kredytów. Miasto jest w 

dobrej kondycji, inwestycje infrastrukturalne są wykonane, tworzone są osiedla, to zasługa również obecnej 

rady i poprzednich, które rozumiały że trzeba inwestować, wygląda to dobrze miejmy nadzieję, że będzie to 

wyglądało tak dalej. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że nie będzie zaciągnięty kredyt na ten rok, ale również 

widać ogrom inwestycji, jakie będą realizowane w latach następnych. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wielo-

letniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu 

i spłat zobowiązań na lata 2022-2025. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(W załączeniu uchwała Nr XL/239/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025) 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.237.2022%20.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XL.237.2022%20.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.zmiany%20w%20budżecie%20.2022-08-26.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXVII.221.2022%20zmiana%20WPF%20z%20dn.28.04.2022.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XL.239.2022%20z%2026.08.2022.%20Zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XL.239.2022%20z%2026.08.2022.%20Zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
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(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 12 Interpelacje i wnioski radnych. 

Nie zgłoszono. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 13 Sprawy różne  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował  o:  

 piśmie LGD ,, Brama na Podlasie” LGD/BnP/4N/VII/2022 informującym o rozpoczęciu prac przygotowaw-

czych dotyczących opracowania nowej Lokalnej Strategii Rozwoju na lata 2021-2027. Oraz prośbie o podję-

cie na najbliższej sesji uchwały w sprawie członkostwa gminy w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania 

,,Brama na Podlasie”. 

 prośbie  przesłanej drogą elektroniczną LGD ,,Brama na Podlasie” o poinformowanie na najbliższej Sesji 

Rady Miasta o tym, iż LGD organizować będzie spotkanie konsultacyjne dla mieszkańców dot. Nowej Stra-

tegii tj. możliwości wykorzystania funduszy z perspektywy 2021-2027 terminy i godziny spotkań podane zo-

staną w późniejszym terminie.  

 prośbie o poparcie petycji  Ogólnopolskiego Stowarzyszenia ,,Piece i kominki” w sprawie obniżenia stawki 

vat na drewno opałowe, zważając na wspieranie przez rząd niektórych nośników energii (węgiel,paliwa 

plynne). Petycja została przekazana w wersji elektronicznej radnym Rady Miasta celem ewentualnego in-

dywidualnego ich zainteresowania. Prośba w powyższej sprawie z linkiem umożliwiającym przyłączenie się 

do petycji została zamieszczona na stronie Urzędu Miasta. 

 o piśmie Burmistrza Miasta Nr Or. 4424.33.2022 w związku z kontrolą w Miejskim Zespole Szkół w Wyso-

kiem Mazowieckiem i wystąpieniem pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej RIO.IV.600-1/22 tj . 

korekcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę  samorządu terytorialnego w 2021 roku Miasto 

Wysokie Mazowieckie. 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 14 Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Wojciech Moczydłowski poruszył temat petycji mieszkańców ul. Mystkowskiej, odnośnie zasad parko-

wania, gdzie w godzinach 7-17 parkowanie jest możliwe na godzinę. Radny zapytał czy jest możliwość przedłu-

żenia tego czasu, ponieważ usługi fryzjerskie, kosmetyczne niejednokrotnie trwają dłużej. Radny wskazał, że 

rozumie zasady, które wynikają z małej ilości miejsc parkingowych, jest taka prośba, w związku z czym chciałem 

zapytać Pana Burmistrza. 

Burmistrz Miasta Jarosław Wysokie Mazowieckie wskazał, że sytuacja z trudnościami przy ulicy Mystkowskiej 

to pokłosie zmiany decyzji, na prośbę wszystkich po kolei.  

Była pierwsza decyzja - droga jednokierunkowa bez żadnych zakazów, nakazów i był spokój. Były donice, nikt nie 

parkował, naprawdę była rewelacja. Podjęta została decyzja, że wracamy do pierwotnej wersji jaka była. Zostaną 

zdjęte te wszystkie znaki, będzie tak, jak na ulicy Jagiellońskiej. Robimy projekt organizacji ruchu.  

Radna Katarzyna Ogrodnik odnosząc się do wypowiedzi Burmistrza na tym polega zarządzanie - bierzemy, 

wszystko pod uwagę. Nie wszystko da się zauważyć. Cieszę się, że wniosek, który padł, został zaakceptowany i 

myślę, że słusznie tak się dzieje, bo życie weryfikuje pewne decyzje. Jestem jak najbardziej za.  

Radny Józef Sokolik poruszył kwestię budowanego budynku mieszkalnego wielorodzinnego przez miasto, przy 

ulicy kościelnej. Radny wskazał, że ruszyła inwestycja, został wygrodzony plac budowy, a chodnik zaczyna się 

rozsypywać, ponieważ  ciężki sprzęt, ciężki transport przejeżdża na plac budowy. Radny wskazał, że wykonawca 

inwestycji powinien wystąpić o zajęcie pasa drogowego, a następnie wygrodzić chodnik, wówczas przejście 

powinno odbywać się drugą stroną drugą stroną, albo powinna ta kwestia być zorganizowana w inny sposób 

ponieważ chodnik jest miejski. 
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Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko wskazał, że wskazany chodnik ,,o ile się orientuje jest do przebudowy”, 

Pani Dyrektor Szepietowska (obecna na sali Dyrektor ZGM w Wysokiem Mazowieckiem Dorota Szepietowska) 

prowadzi tą inwestycje, proszę o zgłaszanie takich uwag do mnie, czy pracowników merytorycznych z referatów 

urzędu. Aktualnie wykonywana jest już dokumentacja na drugi budynek w tamtej lokalizacji, dotacja z BGK 

wynosi 80%. ,,Prośba do Pani Dyrektor, żeby zobaczyła jaka jest sytuacja”. Dodatkowo na targowicy można 

zrobić miejsca parkingowe nawet płatne, kiedy skończy się trwałość projektu, wówczas można będzie rozłado-

wać,  problem większej ilości samochodów. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek kończy się inwestycja pn. Przebudowa Drogi Krajowej Nr 66, kiedy 

jest przewidziane jest wejście UNIBEP-u? Celem naprawy ulicy Przechodniej. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko kiedy była wykonywana dokumentacja na Drogę Krajową Nr 66,  objazd 

był zaplanowany ulicą 1 Maja, i to ruch wahadłowy, bądź ulicami miasta. W wyniku wybudowanej ulicy; z jednej 

strony Obrębskiego, z drugiej Alei Niepodległości, to pozwoliło na to, że tiry jeździły  miastem, wykonawca nie  

musiał organizować świateł, jest podpisane stosowne porozumienie, badana jest kwestia w którym miejscu. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek do końca września, trzeba zastanowić się i przemyśleć jakie, są 

wnioski do budżetu miasta na 2023 rok, można przygotowane składać na komisjach. Kiedyś składane np. tar-

gowica, skrzyżowanie parkingów przy zespole szkół, są już zrealizowane lub w trakcie realizacji, te nasze wnioski 

nie są wrzucane do kosza, wiadomo że cykl realizacji inwestycji w urzędzie miasta jest inny niż w firmach pry-

watnych, ale są realizowane, zachęcam do zastanowienia się, co zdaniem mieszkańców jest istotnym do podję-

cia, do rozwiązania.  

Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław Siekierko wskazał, że zawsze stara się realizować wnioski 

radnych,(…) i nie było chyba sytuacji, że coś nie było zrealizowane, Burmistrz wskazał na potrzebę wzajemnej 

obustronnej współpracy.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek w wypowiedzi wskazał na potrzebę wykonania niewielkiego 

chodnika (…), w okolicach ulicy Przechodniej, łączącego parking z dalszą częścią, celem usprawnienia ruchu 

pieszych w szczególności, którego brak jest utrudnieniem w okresie jesienno-zimowym. 

Radny Przemysław Alkowski w wypowiedzi wskazał, że (…) w chodniku przy ulicy Pawłowskiego występują 

wgłębienia.  

Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław Siekierko w wypowiedzi zachęcił do przekazywania zgłoszeń 

do pracowników merytorycznych referatów (…), poinformował, że w okolicy zalewu planowane jest utworzenie 

skateparku. 

Ad. 15 Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad (godz. 14 
00

)Przewodniczący Rady Miasta  

zamknął XL sesję Rady Miasta.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Damian Cieślukiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

  Marek Kajurek 

 


